

RENOVIRANA KUĆA U DUBROVNIKU, Dubrovnik - Okolica, بيت

معلومات البائع	
Dogma Nekretnine	الاسم:
Dogma Nekretnine	الاسم الاول:
Dogma nekretnine d.o.o.	الاسم الاخير:
Selling and renting	اسم الشركة:
https://dogma-nekretnine.com	Service Type:
Croatia	الموقع:
Primorsko-goranska županija	بلد:
Rijeka	Region:
51000	City:
F.LA GUARDIA 6	الرمز البريدي:
+385 51 341 080	عنوان:
+385 51 341 081	Phone:
DOGMA nekretnine d.o.o.	Fax:
iskusna je i licencirana agencija specijalizirana u prometu nekretnina. U ovome poslu prisutni smo više od 20 godina - od male agencije s tek dvoje zaposlenih dugogodišnjim radom i trudom izrasli smo u trgovačko društvo s preko 80 zaposlenika. U tom razdoblju, svojim radom i odnosom prema klijentima i poslu, postali smo vodeća agencija u Primorsko-goranskoj županiji te vodeća u Hrvatskoj. Agencija trenutno posluje na sljedećim lokacijama: sjedište u Rijeci, F. la Guardia.6, poslovnica u sklopu Tower centra Rijeka, J.P.Kamova 81a (4.kat), poslovnica u Opatiji, Maršala Tita 97, poslovnica u Labinu, Ulica Slobode 3; poslovnica u Umagu, Joakima Rakovca 4 , poslovnica u Puli, Anticova 5 te u Zagrebu, Ulica grada Vukovara 284 (Almeria zgrada D).	عنا:
Naši timovi stoje Vam na	



raspolaganju na svim
lokacijama!

Tel./fax:
+385 51 341 080
+385 51 341 081
+385 51 333 407

تفاصيل قائمة البيانات

RENOVIRANA KUĆA U DUBROVNIKU

بيع
منفصل
100 m²
2
3
215,000.00 €
15.04.2024

عام
العنوان:
ع قار ل:
نوع البيت:
قدم مربعة:
عدد الطوابق:
غرف النوم:
السعر:
نشرت من قبل:

شرط

2022

تحديث الماضي:



مكان

بلد:
الدولة / المنطقة / المحافظة: Croatia
Dubrovačko-neretvanska županija
مدينة:
منطقة المدينة: Dubrovnik - Okolica
Rožat
Poštanski broj: 20000

تصاريح

نعم فعلا
نعم فعلا

رخصة بناء:
شهادة ملكية:

وصف

معلومات إضافية:

Novo adaptirana kuća u Rožatu (2.5 km od Dubrovnika) veličine 100m². Uz kuću je pomoćni objekt 11m², okućnica 30 m². Udaljenost do mora je 500 metara. Kuća je renovirana 2022 godine. Nova fasada, nove pločice, nova vrata, novi laminat, novi pvc prozori, novi krov... Izvrsna prilika za turizam zbog blizine mora i grada Dubrovnika. Dubrovnik, koji se često naziva "biserom Jadrana", prekrasan je obalni grad smješten u južnoj Hrvatskoj. Ograđen impresivnim srednjovjekovnim zidinama, grad se može pohvaliti bogatom poviješću i arhitekturom koja oduzima dah. Stari grad, dio svjetske baštine UNESCO-a, labirint je uskih popločanih ulica, šarmantnih trgova i dobro očuvanih zgrada koje prikazuju skladan spoj gotičkog,

renesansnog i baroknog stila. Smješten na dalmatinskoj obali, Dubrovnik nudi očaravajuće poglede na pjenušavo Jadransko more. Kultne gradske zgrade s crvenim krovovima stvaraju slikoviti kontrast naspram azurnog mora i čistog plavog neba. Jedna od najpoznatijih znamenitosti su impozantne gradske zidine s kojih se pruža panoramski pogled na grad i more. Osim svog povijesnog šarma, Dubrovnik nudi živahnu kulturnu scenu, s festivalima, koncertima i lokalnim tržnicama koje doprinose živoj atmosferi. Privlačna domaća kuhinja, pod utjecajem mediteranskih okusa, divan je aspekt gradske privlačnosti. Bilo da šetate gradskim zidinama, istražujete drevne uličice ili se opuštate na netaknutim plažama, Dubrovnik osvaja posjetitelje svojom bezvremenskom ljepotom i zadivljujućim ambijentom.

Newly adapted house in Rožat (2.5 km from Dubrovnik) with a size of 100m². Next to the house is an auxiliary building of 11 m², garden 30 m². The distance to the sea is 500 meters. The house was renovated in 2022. New facade, new tiles, new doors, new laminate, new PVC windows, new roof... An excellent opportunity for tourism due to the proximity to the sea and the city of Dubrovnik. Dubrovnik, often referred to as the "Pearl of the Adriatic", is a beautiful coastal city located in southern Croatia. Surrounded by impressive medieval walls, the city boasts a rich history and breathtaking architecture. The Old Town, part of the UNESCO World Heritage Site, is a labyrinth of narrow cobbled streets, charming squares and well-preserved buildings that display a harmonious blend of Gothic, Renaissance and Baroque styles. Located on the Dalmatian coast, Dubrovnik offers enchanting views of the sparkling Adriatic Sea. Iconic city buildings with red roofs create a picturesque contrast against the azure sea and clear blue sky. One of the most famous landmarks is the imposing city walls, which offer a panoramic view of the city and the sea. Apart from its historical charm, Dubrovnik offers a lively cultural scene, with festivals, concerts and local markets adding to the lively atmosphere. The attractive local cuisine, influenced by Mediterranean flavors, is a wonderful aspect of the city's appeal.

Whether you're walking along the city walls, exploring the ancient alleys or relaxing on pristine beaches, Dubrovnik captivates visitors with its timeless beauty and stunning ambiance. Neu adaptiertes Haus in Rožat (2,5 km von Dubrovnik entfernt) mit einer Größe von 100 m². Neben dem Haus befindet sich ein Nebengebäude von 11 m², Garten 30 m². Die Entfernung zum Meer beträgt 500 Meter. Das Haus wurde im Jahr 2022 renoviert. Neue Fassade, neue Fliesen, neue Türen, neues Laminat, neues Dach... Aufgrund der Nähe zum Meer und der Stadt Dubrovnik eine ausgezeichnete Gelegenheit für den Tourismus. Dubrovnik, oft als „Perle der Adria“ bezeichnet, ist eine wunderschöne Küstenstadt im Süden Kroatiens. Die von beeindruckenden mittelalterlichen Mauern umgebene Stadt verfügt über eine reiche Geschichte und atemberaubende Architektur. Die zum UNESCO-Weltkulturerbe gehörende Altstadt ist ein Labyrinth aus engen Kopfsteinpflasterstraßen, charmanten Plätzen und gut erhaltenen Gebäuden, die eine harmonische Mischung aus Gotik, Renaissance und Barockstil aufweisen. Dubrovnik liegt an der dalmatinischen Küste und bietet bezaubernde Ausblicke auf die glitzernde Adria. Ikonische Stadtgebäude mit roten Dächern bilden einen malerischen Kontrast zum azurblauen Meer und dem klaren blauen Himmel. Eines

der bekanntesten Wahrzeichen ist die imposante Stadtmauer, die einen Panoramablick auf die Stadt und das Meer bietet. Neben seinem historischen Charme bietet Dubrovnik eine lebendige Kulturszene mit Festivals, Konzerten und lokalen Märkten, die zur lebendigen Atmosphäre beitragen. Die attraktive, von mediterranen Aromen beeinflusste lokale Küche ist ein wunderbarer Aspekt der Attraktivität der Stadt. Ob Sie entlang der Stadtmauern spazieren, die alten Gassen erkunden oder an unberührten Stränden entspannen, Dubrovnik fasziniert Besucher mit seiner zeitlosen Schönheit und seinem atemberaubenden Ambiente.

ID KOD AGENCIJE: DA1000613

معلومات الاتصال إضافية

543794 الرقم المرجعي الداخلي:
DA1000613 Agency ref id: